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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  
data de 31.08.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Bianca Magdalena Fărcaș care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 242/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 18 consilieri (lipsește motivat dna. consilier local 
Laura Valentina Borca - Lucan). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul Primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1562/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului local din 
data de 19.08.2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 19.08.2020 a fost semnat de 
către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
„Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI astfel: 
 
- prin introducerea după punctul 19 de pe proiectul ordinii de zi a 

următoarelor: 
                  1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
local nr. 285/2019 privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiție “Reabilitare sistem rutier în municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara, Străzile Ciocârliei, Mierlei, Parcului, Traian Vuia, Poștei, b-dul Corvin, 
Zambilelor, Privighetorilor, Dorobanților și Ecaterina Varga” (proiectare – SF/DALI, PT, DTAC 
+ execuție). 
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                  2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții (DALI)  și a indicatorilor tehnico-economici  pentru  obiectivul de  investiție  „ 
Modernizare Grădinița cu Program Normal nr. 5, strada Ștrandului nr. 2,  municipiul 
Hunedoara, structură a Grădiniței cu Program Prelungit Dumbrava Minunată”. 
 
                  3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 
                        4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, 
aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 
  5. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Cultul Creștin Penticostal – Biserica lui 
Dumnezeu Apostolică România - Comunitatea Penticostală Regională Arad – Biserica 
Penticostală Maranata Hunedoara, de pe raza administrativ - teritorială a municipiului 
Hunedoara. 
 
                       6.Prezentarea petiției d-nei Maria Tănăsescu transmisă de către Consiliul 
Județean Hunedoara  prin adresa nr.156/RP/2020, înregistrată la Primăria Municipiului 
Hunedoara sub nr. 50849/20.08.2020, precum și punctul de vedere al Biroului Urbanism din 
cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara, referitor la soluționarea petiției. 
 
                      7. Prezentarea  cererii  d-lui Lincă Nicolae, înregistrată la Primăria Municipiului 
Hunedoara sub nr.5246127.08.2020 și răspunsul aferent acesteia  al Serviciului Fond Locativ 
și Relația cu Asociațiile de Proprietari, Legalitate și Acțiuni în Instanță.” 
 

D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 

Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care 
se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului 
juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din situaţiile 
prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute 
la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de 
vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
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condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 
Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

 

A intrat în sală domnul consilier Lăscuț Stoicuța, în momentul de față fiind 
prezenți 19 consilieri.  

 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
„Eu vreau să spun că la punctele 3 și 4 de pe ordinea de zi suplimentară, nu 

particip la vot.” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Totodată, facem precizarea că sunt în sală prezenți 19 consilieri. A venit și 

domnul Stoicuța.” 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș:    
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
  
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind însuşirea  Raportului informării și consultării 
publicului, precum și aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de 
urbanism  aferent pentru “Construire spălătorie auto selfwash și împrejmuire 
proprietate” bulevardul Traian, f.n., municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 246/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului 
Român în proprietatea privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în 
intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnul Mureșan, poftiți.” 
 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Vă mulțumesc. Aș vrea să pun o întrebare domnului primar. Dacă parcelele 

care sunt trecute în acest proiect de hotărâre, sunt parcelele de sub casele romilor din 
Hășdat.” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Am să vă răspund eu. Este o problemă de care s-a ocupat secretarul. O parte 

din aceste terenuri, sunt și terenurile pe care și-au așezat cetățenii din Hunedoara de pe 
strada Serei, casele. Sunt terenuri care intră în intravilanul Municipiului Hunedoara, terenuri 
care trebuia de 20 de ani, de 20 și ceva de ani să fie trecute pe Municipiul Hunedoara. Acum 
se face inventarierea lor și trecerea în domeniul privat așa cum prevede legea a acestor 
terenuri.” 

 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Eu sunt de acord cu ideea aceasta. Cunosc inițiativa aceasta de 10, 15 ani. 

Sunt de acord ca oamenii aceștia să beneficieze de terenurile de sub casele lor, au și ei 
dreptul la un loc sub soare, însă nu am găsit în documentele care întemeiază proiectul acesta 
de hotărâre, niciunde scopul acesta precizat expres și vroiam doar să se știe în consiliul local 
de ce, ca să nu fie vreodată discuție că hotărârea aceasta a avut iz electoral.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu are iz electoral, are un iz de curte de conturi. În urmă cu câțiva ani de zile a 

fost un control și s-a demonstrat că pe timpul fostului primar, ca să se înțeleagă, nu plăteau 
nimic pe teren. Ca să poată plăti, trebuie să intre în legalitate. Intrăm în legalitate încet, este 
destul de complicat, vă dați seama cam cât este e studiat acolo, ridicări topografice, toate 
celelalte și așa cum plătim toți impozitul pe teren, bănuiesc că trebuie să se plătească și în 
zona respectivă.” 

 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Da, eu sunt de acord. Era vorba de transparență.” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Da, este bună sublinierea dumneavoastră.” 
 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Vă mulțumesc.” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Acest proiect de hotărâre nu se poate specifica care, al cui este. Este pur și 

simplu o problemă de ordin juridic. Se trec toate terenurile care sunt în intravilanul localității 
pe statul român, așa prevede Legea 18/1991. Ele trebuie trecute în domeniul public sau privat 
al UAT – ului. Deci practic facem o formalitate care trebuia făcută acum 20 de ani. Mai 
departe, cum vor ajunge, este o altă problemă juridică care, trebuie să o studiem.” 

 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Domnule secretar, să o lăsăm pe asta pentru că terenurile au CF, CF – ul este 

pentru o anumită casă…să o lăsăm că eu nu o să cumpăr niciodată terenul de sub casa cuiva 
de acolo. Vă mulțumesc.” 

 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Vă mulțumim.”         

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 247/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită Parohiei Ortodoxe Române 
Hunedoara X a două terenuri  înscrise în CF nr. 62840 Hunedoara și CF nr. 71409 
Hunedoara, proprietate publică a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 248/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unor spații din incinta 
clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 
2B, aparținând domeniului public al  Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 249/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse 
regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iulie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 250/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, 
Str. Rîndunicii, nr. 4, bl. 28, sc. D, Et.3, ap. 73. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 251/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, 
Strada Batiz, nr. 6, bl.L1, sc. B, ap. 52, et.3. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 252/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, 
Strada Batiz, nr. 8, bl.L3, sc. A, ap. 15, et.II. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 253/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, 
Strada Batiz, nr. 6, bl.L1, sc. B, ap. 54, et.III. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 254/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Strada Batiz, nr. 8, bl.L3, sc. A, ap. 17, et.2. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 255/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unor spații din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în 
municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, birourile nr.8 și 9 etaj 1, aparținând 
domeniului public al  Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 256/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice,  
precum și a indicatorilor tehnico - economici pentru realizarea obiectivului de investiție 
“Contorizare separată a consumului de apă rece la bloc G2, str. Nicolae Bălcescu, 
nr.6” din municipiul Hunedoara,  judeţul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 257/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind desemnarea unei persoane în vederea numirii de 
către autoritatea publică tutelară ca administrator provizoriu în cadrul Consiliului de 
administrație al Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic Ținutul Pădurenilor” R.A. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea unei persoane 

în vederea numirii de către autoritatea publică tutelară pe o perioada de 4 (patru) luni ca 
administrator provizoriu în cadrul Consiliului de administrație al Regiei Publice Locale „Ocolul 
Silvic Ținutul Pădurenilor” R.A., cu respectarea prevederilor legale în vigoare, în persoana 
domnului Marius Leanca, s-au constatat  19 voturi ”pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul autorităţii publice tutelară administrator 
provizoriu în cadrul Consiliului de administrație al Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic Ținutul 
Pădurenilor” R.A., este domnul Marius Leanca. 

 
Dna. Corina Virginia Popovici: 
”Doamna președinte, domnul Marius Leanca a întrunit un număr de 19 voturi 

”pentru”, pentru consiliul de administrație publice locale Ocolul Silvic Ținutul Pădurenilor.” 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
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”Da, mulțumesc.” 
 
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 258/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării 
activității. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 259/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care 
alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr. 260/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere 
nr.195/05.08.2015, cu modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara și 
Aleman Anica. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 261/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe  acordate cu chirie 
din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 262/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
terenuri, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), aparținând 
domeniului public  al Municipiului  Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 263/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind  aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de 1.948 mp şi construcţiei în suprafaţă de 749 mp situate în 
municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara (fosta U.M. 999), înscrise în CF nr. 67517 
Hunedoara, nr. cadastral 67517 şi nr. 67517-C6, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art.6 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea 

evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului în suprafață de 1.948 mp 
şi construcţiei în suprafaţă de 749 mp situate în municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara 
(fosta U.M. 999), înscrise în CF nr. 67517 Hunedoara, nr. cadastral 67517 şi nr. 67517-C6, 
aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu destinația prestări servicii, pe baza 
studiului de oportunitate, s-au constatat 19 voturi ”pentru”. 

 
În urma acestor rezultate, comisia de evaluare a ofertelor depuse pentru 

licitaţia privind concesionarea imobilelor mai sus menționate, este următoarea: 
 
- Cristina Ponta – Administrator Public– preşedinte; 
- Ciprian Ştefan Palcău – consilier local – membru; 
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în cadrul 
comisiei. 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea supleanților pentru 
comisia de evaluare a ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea imobilelor mai sus 
menționate, s-au constatat următoarele: 

  
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
- Sorin Ilea - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Matei – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru 
supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 
 

Dna. Corina Virginia Popovici: 
”Doamna președinte, în urma numărării buletinelor de vot comisia în vederea 

evaluării ofertelor depuse la licitația pentru concesionarea terenului de 1.948 mp. a fost votată 
în unanimitate cu 19 voturi, iar membrii supleanți au primit de asemenea 19 voturi.”  

 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Da, mulțumesc.” 

 
 



15 

 

Art. 7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 264/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
local nr. 285/2019 privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiție “Reabilitare sistem rutier în municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara, Străzile Ciocârliei, Mierlei, Parcului, Traian Vuia, 
Poștei, b-dul Corvin, Zambilelor, Privighetorilor, Dorobanților și Ecaterina Varga” 
(proiectare – SF/DALI, PT, DTAC + execuție). 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 265/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții (DALI)  și a indicatorilor tehnico-economici  pentru  obiectivul de  
investiție  „ Modernizare Grădinița cu Program Normal nr. 5, strada Ștrandului nr. 2,  
municipiul Hunedoara, structură a Grădiniței cu Program Prelungit Dumbrava 
Minunată”. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 266/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Fărcaș a anunțat că nu participă nici la dezbateri și nici la vot.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Art. 1-6 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr. 267/2020 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Fărcaș a anunțat că nu participă nici la dezbateri și nici la vot.” 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Art. 1-6 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr. 268/2020 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Cultul Creștin Penticostal – 
Biserica lui Dumnezeu Apostolică România - Comunitatea Penticostală Regională 
Arad – Biserica Penticostală Maranata Hunedoara, de pe raza administrativ - 
teritorială a municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se ezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Ion Bădin, Maria Băloiu, 
Ioan Butuc, Ioan Constantin, Traian Dănilă, Bianca Magdalena Fărcaș, Sorin Ilea, 
Simion Jitian, Zoltan Kofity, Daniela Maria Logofătu, Vasile Mureșan, Nicoleta Olariu, 
Ștefan Ciprian Palcău, Corina Virginia Popovici, Mihaela Popa, Ramona Elena Todor, 
Bujor Virgil Sevastru, Claudiu Sorin Voinia) și 1 vot ”abținere” (Lăscuț Stoicuța). 

  
Art. 1-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Ion Bădin, Maria Băloiu, Ioan 

Butuc, Ioan Constantin, Traian Dănilă, Bianca Magdalena Fărcaș, Sorin Ilea, Simion 
Jitian, Zoltan Kofity, Daniela Maria Logofătu, Vasile Mureșan, Nicoleta Olariu, Ștefan 
Ciprian Palcău, Corina Virginia Popovici, Mihaela Popa, Ramona Elena Todor, Bujor 
Virgil Sevastru, Claudiu Sorin Voinia) și 1 vot ”abținere” (Lăscuț Stoicuța). 

 
Hotărârea nr. 269/2020 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Ion Bădin, Maria 

Băloiu, Ioan Butuc, Ioan Constantin, Traian Dănilă, Bianca Magdalena Fărcaș, Sorin 
Ilea, Simion Jitian, Zoltan Kofity, Daniela Maria Logofătu, Vasile Mureșan, Nicoleta 
Olariu, Ștefan Ciprian Palcău, Corina Virginia Popovici, Mihaela Popa, Ramona Elena 
Todor, Bujor Virgil Sevastru, Claudiu Sorin Voinia) și 1 vot ”abținere” (Lăscuț Stoicuța). 
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La punctul 25  al ordinii de zi. Prezentarea petiției d-nei Maria Tănăsescu 
transmisă de către Consiliul Județean Hunedoara  prin adresa nr.156/RP/2020, înregistrată la 
Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 50849/20.08.2020, precum și punctul de vedere al 
Biroului  Urbanism din cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara, referitor la soluționarea 
petiției. 
 

                         La punctul 26 al ordinii de zi. Prezentarea  cererii d-lui Lincă Nicolae, 
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.52461/27.08.2020 și răspunsul aferent 
acesteia  al Serviciului Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de Proprietari, Legalitate și 
Acțiuni în Instanță. 
 

D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Dacă aveți ceva de discutat? Poftiți doamna Logofătu.” 

 
Dna. Daniela Maria Logofătu: 
”Mulțumesc, doamna președinte. Vreau să vă aduc la cunoștință că domnul 

Lincă după ce a depus adresa la Primărie vineri, a venit și mi-a adus o copie și m-a rugat să 
supun la vot introducerea pe ordinea de zi a acestui punct și dezbaterea cu privire la cererea 
dumnealui. Între timp am văzut că a primit un răspuns.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Cererile sunt supuse pe ordinea de zi, răspunsul este primit, dacă doriți să-l 

discutăm, putem să-l discutăm. Există o sentință definitivă și irevocabilă pe care o va pune în 
aplicare un executor care a fost angajat de către Municipiul Hunedoara. Alte detalii se 
regăsesc în adresa compartimentului de specialitate.” 

 
Dna. Daniela Maria Logofătu: 
”Mulțumesc”.    

 
La punctul 27 al ordinii de zi. Prezentarea adreselor depuse de dl. Lincă 

Nicolae înregistrate la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.46535/31.07.2020, 
nr.46536/31.07.2020, nr.46537/31.07.2020, nr.46832/03.08.2020, nr.46767/03.08.2020 și 
răspunsurile aferente acestora. 
 

La punctul 28 al ordinii de zi. Diverse 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Înscrieri la cuvânt? Poftiți doamna Szabo.” 
 
Dna. Dorina Szabo – delegat sătesc Peștișul Mare: 
”Mulțumesc. Acum patru ani s-a introdus în Peștișul Mare apa, care s-a introdus 

prost dar trebuie să vă spun că oamenii spun că: ”măcar așa prost, dar avem apă”. Sperăm 
ca peste patru ani să nu zicem că și canalizarea a fost făcută prost. Aici nu este vorba de vina 
unui primar, ci de urmărirea execuției. Deja mi s-au plâns oamenii că în anumite locuri 
canalizare este mai sus decât locuințele oamenilor. Tot acum un an, am spus că sunt în 
Peștiș foarte mulți copii. Acești foarte mulți copii și părinții și bunicii lor le mulțumesc domnului 
Primar și dumneavoastră tuturor că ne-ați făcut un loc de joacă european. Deci rugămintea 
mea ar fi următoarea. Nu primarii sunt de vină în totalitate, ci personalul de supraveghere.  Vă 
rog, domnul primar Hada a avut o replică: ”până la Dumnezeu, te mănâncă sfinții.” Eu de 
multe ori am făcut adrese iar domnul primar mi-a dat rezoluție dar până ajung să se rezolve 
”m-au mâncat sfinții”. Asta am vrut să spun. Mulțumesc.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, și eu vă mulțumesc. Precum bine știți și dumneavoastră și consilierii locali, 

această lucrare se execută de către societatea Apa Prod. Dirigintele de șantier cel care este 
specialistul care urmărește aceste lucrări este al societății Apa Prod dar vă asigur că zilnic din 
cadrul Primăriei, există un domn inginer care se ocupă de monitorizarea lucrărilor. El a plecat 
în concediu de astăzi, dar am și delegat pe altcineva care zilnic îmi prezintă situația, dar nu 
doar că mă sună, ci îmi trimite și fotografii de la lucrare. Evident că mai sunt probleme așa 
cum ați remarcat și dumneavoastră și trebuie să fim atenți. Lucrările acestea sunt convins că 
vor fi făcute așa cum trebuie față de… da, bine ați remarcat lucrarea de apă, că am avut toți 
probleme, tocmai pentru că am dus atâtea lupte noi, tot consiliul local până la urmă, cu 
societatea Apa Prod până am reușit să începem lucrarea. Trebuie să fim foarte atenți și vă 
asigur că vă fac o delegare de atribuții și dumneavoastră să urmăriți lucrările la care știu că 
vă pricepeți. Mă voi ocupa personal de asta. În ceea ce privește locul de joacă, mă bucur că 
vă place. Consiliul local are meritul, pentru că dacă nu votau, degeaba aveam eu inițiativă, 
pentru că nu are nici o relevanță. Consiliul local este cel care hotărăște, nu care inițiază 
neapărat. Sper să se păstreze pentru că la 24 de ore după ce l-am terminat începuseră să 
miște de aparate, să tragă. Să le spuneți, covorul nu se mai poate trage, nu se mai poate 
smulge, nu se poate arunca. Am importat o idee din Austria și de aceea este fix totul. Dar 
ținem cont amândoi și poate punem și o cameră de luat vederi, cred că ar fi importantă 
acolo.„ 

 
Dna. Dorina Szabo – delegat sătesc Peștișul Mare: 
”Dumneavoastră cunoașteți problemele Peștișului foarte bine, dar eu v-aș 

sugera pe zone să păstreze la școală cu lucrările executive.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”La școală. Le dăm la școală în inventar, le dăm domnului Voinia.  Va pune pază 

acolo. Școala trebuie să intre și ea în reabilitare și atunci domnul Voinia o să pună pază. Vă 
mulțumesc.”             

 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Vă mulțumim. Declar închisă ședința de astăzi!” 
 
 
 
 
 
 
 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                          
        Bianca Magdalena Fărcaș                                                      Militon Dănuț  Laslău      
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Larisa Giurca 


